



OAKVILLE – October 3rd, 2023 – Hoskin Scientific is pleased to announce today that it has acquired Durham Instruments.

Based in Pickering, Ontario, Durham Instruments (“Durham”) is a leading supplier of test & measurement instrumentation, data acquisition and control systems. The business offers custom system measurement solutions, including hardware and software integration and on-site technical service. More information is available at <https://disensors.com/>.

“We are pleased to welcome the Durham Instruments team to the growing Hoskin Scientific family,” commented Justin Warren, Chief Executive Officer of Hoskin Scientific (“Hoskin”). “Since 1977, Durham Instruments has built a strong reputation for delivering expert consultative support to customers in the aerospace, automotive, industrial, and research fields. Hoskin’s national footprint will provide a platform for Durham to be able to accelerate its growth as well as provide existing Hoskin customers access to a wider range of products. The acquisition of Durham further enhances Hoskin’s positioning as the Canadian market leader of test and measurement solutions.”

The Durham business will continue to trade under its own brand and will sit alongside the Avensys and CTH brands in the Hoskin Scientific portfolio.

Debt financing for the transaction was provided by PNC Mezzanine Capital. River Associates and the management teams at Hoskin and Durham continue to seek complementary strategic acquisition partners for the company. For more information, please reach out to [Mark Jones](#).

About Hoskin Scientific:

Founded in 1946, Hoskin Scientific provides test and measurement data to monitor critical applications in Environmental, Geotechnical, and Industrial Applications. The company provides dedicated local technical support to customers across Canada through a national network, providing sales, service support, integration, and rental of test and measurement solutions across 4 locations in Vancouver, Edmonton, Oakville, and Montreal. Key applications served include instruments for monitoring air, water, soil, asphalt, petroleum, and concrete across Environmental, Mining, Construction, Forestry, Industrial, and Utility markets. More information is available at www.hoskin.ca.



905-333-5510

5-3280 South Service Rd., West
Oakville, ON, L6L 0B1

hoskin.ca

About River Associates:

River Associates Investments, LP ("River Associates") is a private equity firm based in Chattanooga, TN, that focuses exclusively on investing in the lower middle-market and has served as a financial sponsor partner for management teams for over 30 years. Target businesses can be privately held, private equity-backed, or divestitures from larger companies. River Associates is opportunistic as to industry and has invested in numerous manufacturers, high margin distributors, industrial service providers, and business service companies. River targets U.S. & Canadian companies, typically with EBITDA in the \$3-15 million range. Since its founding in 1989, River Associates has initiated more than 100 transactions. River is currently investing its eighth investment fund, which has \$345 million of committed capital. For more information, visit www.riverassociates.com.

En Français:

OAKVILLE - le 3 octobre 2023 – Hoskin Scientific a le plaisir d'annoncer aujourd'hui qu'elle a acquis « Durham Instruments. »

Basée à Pickering, en Ontario, Durham Instruments (« Durham ») est un important fournisseur d'instruments de mesure et de test, d'acquisition de données et de systèmes de contrôle. L'entreprise propose des solutions sur mesure de mesure de systèmes, comprenant l'intégration matérielle et logicielle ainsi que des services techniques sur site. Vous trouverez plus d'informations sur <https://disensors.com/>.

« Nous sommes ravis d'accueillir l'équipe de « Durham Instruments » au sein de la famille Hoskin Scientific en expansion », a commenté Justin Warren, CEO de Hoskin Scientific (« Hoskin »). « Depuis 1977, Durham Instruments s'est forgé une solide réputation en offrant un soutien consultatif expert à ses clients des secteurs aérospatial, automobile, industriel et de la recherche. La présence nationale de Hoskin offrira à Durham une plateforme pour accélérer sa croissance et offrir aux clients actuels de Hoskin un accès à une gamme plus large de produits. L'acquisition de Durham renforce davantage la position de Hoskin en tant que leader du marché canadien des solutions de test et de mesure. »

Durham continuera à exercer ses activités sous sa propre marque et figurera aux côtés des marques Avensys et CTH dans le portefeuille Hoskin Scientific.



905-333-5510



5-3280 South Service Rd., West
Oakville, ON, L6L 0B1



hoskin.ca

Le financement par emprunt pour la transaction a été fourni par PNC Mezzanine Capital. « River Associates » et les équipes de direction de « Hoskin » et « Durham » continuent de rechercher des partenaires complémentaires stratégiques pour l'entreprise. Pour plus d'informations, veuillez contacter [Mark Jones](#).

À propos de Hoskin Scientific :

Fondée en 1946, Hoskin Scientific fournit des données de tests et de mesures pour surveiller des applications critiques environnementales, géotechniques et industrielles. La société offre un support technique local dédié à ses clients à travers le Canada grâce à un réseau national, proposant des ventes, un support technique, l'intégration et la location de solutions de test et de mesure dans 4 villes : Vancouver, Edmonton, Oakville et Montréal. Les principales applications desservies comprennent les instruments de surveillance de l'air, de l'eau, du sol, de l'asphalte, du pétrole et du béton sur les secteurs de l'environnement, de l'exploitation minière, de la construction, de la foresterie, de l'industrie et des services publics. De plus amples renseignements sont disponibles sur www.hoskin.ca.

À propos de River Associates :

River Associates Investments, LP (« River Associates ») est une société de capital-investissement basée à Chattanooga, TN, qui se concentre exclusivement à investir dans le marché intermédiaire inférieur et agissant en tant que partenaire sponsor financier des équipes de direction depuis plus de 30 ans. Les entreprises cibles peuvent être privées, soutenues par des capitaux privés ou des cessions de grandes entreprises. River Associates est opportuniste quant au secteur et a investi dans de nombreuses sociétés de fabrication, distributeurs à marges élevées, prestataires de services industriels et sociétés de services aux entreprises. River cible les entreprises américaines et canadiennes, dont le BAIIA se situe généralement entre 3 et 15 millions de dollars. Depuis sa création en 1989, River Associates a initié plus de 100 transactions. River investit actuellement dans son huitième fonds d'investissement, doté d'un capital engagé de 345 millions de dollars. Pour plus d'informations, visitez www.riverassociates.com.



905-333-5510



5-3280 South Service Rd., West
Oakville, ON, L6L 0B1



hoskin.ca